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Bakgrunn

• Skate/Skates AU har pekt på finansiering av bl.a. fellesløsninger som 
utfordrende
• En arbeidsgruppe under Skates AU har våren 2023 laget et utkast til 

rammeverk for finansieringsmodeller for nasjonale og sektorielle 
fellesløsninger.
• Utkast til rammeverk har vært til forankring blant Skatevirksomhetene, 

hvor det har kommet gode innspill fra SKE, POD, DFØ, KS, SSB, Direktoratet 
for e-helse, NAV og Digdir. I hovedsak er tilbakemeldingene positive, og det 
er kommet nyttige tilbakemeldinger som arbeidsgruppen vil behandle. 
• Flere Skate-virksomheter har gitt uttrykk for at de vil bruke rammeverket.



Arbeidsgruppe under Skates AU

• Rune Gløersen (SSB)
• Martin Fjordholm (KS)
• Heidi Liv Tomren (KS)
• Lars Petter Mengshoel (Sikt)
• Anne Merete Crosby (e-helse)
• Pernille Parmer (e-helse)

• Håkon Røstad (NAV) 
• Sidsel Repstad (SKE)
• Tomas Martin Holtan (Kartverket)
• Hans Rasmussen Theting (SKE)
• Grete Øwre (Digdir)
• Helge Bang (Digdir)



Mål for rammeverket

Målet med rammeverket er å legge til rette for utvikling av gode 
finansieringsmodeller ved å:
1. Etablere et felles begrepsapparat for finansiering av fellesløsninger.
2. Etablere en felles metode for å etablere og revidere 

finansieringsmodeller som bygger på god praksis, felles 
problemforståelse og delt kompetanse



Rammeverket består blant annet av:

• Beskrivelse av vanlige utfordringer med finansieringsmodeller
• Begrepsbeskrivelser, for å få mer enhetlig begrepsbruk på tvers av 

ulike finansieringsmodeller
• Prinsipper som skal bidra til at finansieringsmodellene støtter 

formålet med fellesløsningen
• En metode for å etablere og revidere finansieringsmodeller, med 

anbefalinger som bygger på god praksis og erfaringer
I tillegg ønsker vi å videreutvikle rammeverket med eksempler som kan 
være til hjelp når en finansieringsmodell skal utvikles eller revideres. 



Til diskusjon i Skate

• Hvordan jobber vi for at rammeverket gir nytte og verdi?
• Hvordan kan vi sørge for at rammeverket tas i bruk blant Skate-

virksomhetene og andre?
• Hvordan kan vi arbeide for at rammeverket benyttes av 

departementene, i sin styring av forvaltere og andre?
• Er det andre forhold Skate ønsker å ta opp i forhold til rammeverket



Forslag til beslutning

• Skate ber arbeidsgruppen under Skates AU og Digdir ta med seg 
innspillene fra Skate i videre arbeid med rammeverket
• Skate støtter at arbeidsgruppen under Skates AU ferdigstiller en 

versjon 1 av rammeverket
• Skate oversender en første versjon til KDD, med kopi til Skate-

virksomhetenes eierdepartementer


